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STYRELSEMÖTE MED HAGAFORS-SVENARUMS SAMHÄLLSFÖRENING 
 
När: 2023-05-23, kl. 19:30 
Var: Kvarnen, Hagafors 
 
1) Allmänt 
 

a) Mötets öppnande  
Sammankallande Anna Bäck öppnade mötet kl. 19:35. 

 
b) Närvarande  

Margareta Claesson, Oscar Nordquist, Petra Sonneveld-de Jong, Ivar Sonneveld-de 
Jong, Björn Seimar, Anna Elg-Bäck. 

 
 
2) Genomgång och godkännande av minnesanteckningarna/protokoll föregående 

styrelsemöte 
Oscar Nordquist läser protokollet 230412 högt och det blev godkänt.  
Petra ansvarar för att protokollet mejlas till hela styrelsen och en version utan mejlens 
lösenord ska läggas ut på föreningens hemsida (*) både gjord 230525). 
 

3) Kassarapport 
Björn:  

• sista uthyrningen är betald. 
• på kontot/i kassan: 54 265 kr. Ekonomin är för övrigt lugn och stabil. 
• 8 maj har 3 215 kr kommit in. Vet inte än varför? Bidrag kommunen? 

 
4) (Kommande) aktiviteter 

• Våffelsöndagar: aktivitetskommittén har ett möte 230529. 
 

• Ivar och Petra kan hjälpa till 230702 (vid behöv), Rebecca och Björn är inplanerade 
denna söndag. 

 
• Rebecca (via Björn) ska mejla alla medlemmar för att fråga om det finns någon som 

vill hjälper till på våffelsöndagarna. 
 

• Anna: ska vi ha skötseldag till hösten? Styrelsen tycker: ja. T ex sandlådan, kolla 
busskuren och ta hand om gräsytan på andra sidan vägen. Prel. datum: 16 september 
2023, kl. 10:00-13:00. Föreningen bjuder på kaffe/fika. Petra ska lägga in det i 
kalendern på hemsidan men lägga ut något mer på sociala medier i mitten av augusti.  

 
• Uthyrning: Annas son vill gärna boka Kvarnen Midsommarafton, 23 juni 2023. Bokat. 

 
• Björn och Rebecca ska kolla med försäkringen innan de ska skaffa en låda (med kod) 

till nycklarna (uthyrning, Sommarkul).  
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• Kolla om vi kan få bastun i gång igen. Det var lite frågor om brandrisken osv, men 
Oscar ska kolla med Jonas Fransson vad statusen är. 
 

• Anna: hur ska vi hantera årsberättelsen? Styrelsen kommer överens om att skriva 
något tillsammans i början av 2024 (jan/feb). 
 

• Anna: vad gör vi med/för inflyttanden? Styrelsen bestämmer att Petra ska fixa någon 
form av ”broschyr” (a4?) som ska delas ut (på papper) till alla invånare och ska 
innehålla information om föreningen, samt Swish-information så alla kan betala sin 
medlemsavgift. Om Petra har fixat någonting ska den mejlas till alla i styrelsen för att 
kolla innan den skickas ut. Vi ska kolla pris för att trycka/printa med innan dess. 
 

 
5) Övrigt 

• Björn ska fråga Rebecca om informationen om Sommarkul. Fick vi information? 
 

• Aktuellt telefonnummer ska vara på uthyrningsinformationen. Petra ska kolla: Ivars 
telefonnummer är på uthyrningsinformationenÖ 
 

• Aktuellt skötselschema ska delas ut i styrelsen. Petra fixar 230529. Ö 
 

• Målningen Kvarnen: Oscar jagar fortfarande målaren. Och det är inte lätt! Han 
ska/skulle skicka en offert 230524. Oscar ska fortsätta jaga målaren Janos. Viss panel 
behöver bytas ut och Oscar kollar om det finns överbliven panel på uthusets loft som 
kan användas till detta. 

 
• Pumpen i Kvarnen: Oscar: den är körd! Något har sprängt sönder invändigt och det 

berör fläktvingen, motorvingen och kyldelen (bl a). Kondensen är problemet. Inte 
värd att reparera. Vi måste skaffa en ny. På den nya måsta vi ha service med! Vi ska 
mäta hur många kvadratmeter Kvarnen är för att veta vilken kapacitet vi behöver. Vi 
måste beakta eventuell väntetid på pumpen! Vi ska fråga efter en offert och kolla om 
vi kan söka bidrag från kommunen för detta. Oscar ansvarar för detta. 
 

• Anna pratar om hennes önskemål om information omkring vägen mellan 
Hagaforsvägen och Harkeryd (korsningen mot Storeskog), om hur det kan ordnas att 
den blir Kommunens ansvar i stället för vägsamfällighet som det är nu. Vägen sköts 
inte numera. Efter lite prat tycker man att det är smidigast att prata med ordförande 
i vägföreningen (Fredrik i Åkaköp), som måsta anordna ett årsmöte. 
Vägsamfälligheten kan i så fall prata med kommunen om detta.  
 

• Badplatsen: Oscar: inte mycket förstört nu. Bara lite virke behövs. Infotavla/-skylt ska 
fixas (information och Swish). Anna undrar om det finns möjligheter till extra P-
platser. Oscar tror det nog är svårt men han ska kolla hur det ser ut. Förmodligen blir 
det svårt för det ska grävas och det kostar mycket pengar.  

 
 
6) Mötet avslutande 
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Mötet avslutades kl. 20:57. 
 
7) Nästa möte 

12 september 2023, kl. 19:00, Kvarnen (viktigt att olika bidrag ska sökes, Björn kollar) 
 
 
Vid anteckningarna 

 
 
 
 
 
 

_______________________________ 
Petra Sonneveld-de Jong, sekreterare 

 
 
 
 
 
 
 

_______________________________ 
Anna Elg-Bäck, sammankallande 


